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Nu är vi igång med grävning utmed 
Ingarudsvägen för vår fiberkabel. 
 
Då Fortum skall gräva ner 
sina elledningar har vi 
prioriterat arbetet med 
projekteringen utmed 
denna väg, för att kunna 
samförlägga med dem. 
Projekteringen är i det 
närmaste klar. 
 
Vi är just nu inne i en 
intensiv period med möten 
där bl.a. Mariestads 
kommun, MTEAB, Fastbit m.fl. är 
delaktiga. Flera byalag runtomkring har 
visat intresse för att starta upp, bl.a. 
Fredsberg, Lagerfors, Bredebolet m.fl. 
 
Vi har sökt och beviljats pengar av Leader 
Norra Skaraborg för att kunna göra en så 
bra projektering av vårt område som 
möjligt, detta med hjälp av professionella 
krafter. 

Styrelsen har jobbat fram förslag på avtal 
som kommer att behövas mellan 

markägare och föreningen. 
 
Målet är att markägarna 
gemensamt med föreningen 
skall hitta en sträckning av 
fiberkabeln som är lämplig för 
båda parter. 
 
Styrelsen har även jobbat fram 
anslutnings avtal som skall 
tecknas mellan fastighetsägaren 
och föreningen. 
 

 
Detta händer framöver 

• Projekteringen slutförs 

• Fortsatt dialog med Kommunerna 

• Kontakt med Banker 

• Fortsatt anslutnings avtals- 

skrivning med fastighetsägarna 

 
 
 

Det är fortfarande inte för sent att bli medlem i föreningen, och det är viktigt att alla 
intresserade går med så fort som möjligt 

Betala Din insats (500) och medlemsavgift (200.-) till vårt BG 645-0415 

Kom ihåg att ange ditt namn och fastighetsbeteckning på inbetalningen 

 

Vårt mål är att hjälpa alla till en bättre framtid på landsbygden, 
till en snabbare och konkurrenskraftig landsbygd 

 

Projektet bygger på samarbete och solidaritet. 
 

Information finns på vår hemsida: 

http://norravadsbofiber.se 

 

Med vänlig hälsning 
Styrelsen i Norra Vadsbo Fiber ekonomisk förening 

Inledande markägarmöte 11/11 2010 kl. 19 i Färeds bygdegård 


